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Mot ion om sporthall (f ullmä ttshall) i Kyrkh ult zzzzzzzcry]

Kyrkhult 20220907

På senare år har många unga familjer flyttat in t ill Kyrkhult. Det innebär att det finns ett större be hov av

sport hall i Kyrkhult både för barn och vuxna. Idag finns bara skolans gamla gymnast ikhall. Den är för

liten och den kan inte möt a int resset för olika sporter som finns.

Sport och idrott är vikt igt för folkhälsan och med dagens stillasittande både för ba rn och vuxna, är sport

och t räning mer nödvändigt än någonsin.

I Kyrkhult finns framstående klubbar inom fot bo ll och bordtennis och friidrott . Det finns också en dukt ig

fr iidrott sförening. Det är klubbar som BK Union (fot boll), KSK (fr iidrott ) och KBTK (Bordtenni s).

Innebandy spelas än så länge som mot ionsspel men det skulle kunna förändras om man hade en hall.

Inom bordtennis ligger Kyrkhult i division 2. I daxläget har man fått spela i Skåne i stället . Eft ersom det är

för oprakt iskt med all ut rustning som ska flyttas t ill Dannfältshallen.

Även Olofst römsföreningarna skulle kunna nyttja en hall i Kyrkhult . Det är j u lika långt i båda

rikt ningarna.

Det finns flera t änkbara platser att placera en hall. Gärna en placering int e för långt ifrån skolan vore

bra.

Det är vikt igt att det blir en f ullmåttshall så man kan ta emot andra lag i t ävlingssammanhang.

I Kyrkhult finns en st or ambit ion bland invånarna, och en privat sponsring för att bygga hall är möj lig.

Kont ent an av dett a är att en hall bör byggas i Kyrkhult innan man bygger en ny mult ihall i Olofst röm. Om

en hall finns i Kyrkhult kommer det innebära större möj lighet t ill hallt ider för Olofströmsföreningarna.

Moderat erna yrkar på:

att bygga en spo rt hall (fullm ättshall) snarast möj ligt .
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